

推廣期間

PROMOTION PERIOD

推薦新人 贏取巨獎

ENROLL NEW
CUSTOMERS
AND WIN
THE BIG PRIZES

2018 8.6
|
9.2

愛身健麗一直積極鼓勵聯營商持之以恆地將健康的訊息傳播到社區的每一個角落，為了表揚您們持續的努力和貢獻，我們現舉行推薦者推廣，當您達標，即可贏取豐富獎品！更有機會進行特別大抽獎！推薦愈多，機會愈大！

Isagenix always encourages our Associates to keep spreading the words of health into every corner of the community. To recognize all of your hard work, we are having an enrollment promotion right now; once you qualify, you can win BIG prizes already AND get the chance for an EXTRA SPECIAL lucky draw! The more people you enroll, the bigger chance you have to WIN!

推廣詳情 PROMOTION DETAILS

A

親推5-9位新會員加入購買150BV或以上首張訂單，即可免費獲得30天計劃一套！(價值約港幣2,700元)
Personally enroll 5-9 new customers with 150BV or above initial order will receive one FREE 30 Days System! (worthy of around HKD2,700)



B

親推10位或以上新會員加入購買150BV或以上首張訂單，即可免費獲得iPad一部！(價值港幣約3,388元)
Personally enroll 10 new customers with 150BV or above initial order will receive one FREE iPad! (worthy of around HKD3,388)



<< 特別大抽獎 EXTRA LUCKY DRAW >>

所有推廣期內之合資格訂單，其推薦人除了可以贏取獎品，更可獲得一次特別抽獎機會！抽獎巨獎如下：

The personal enroller of each new enrolment will get ONE lucky draw opportunity for below prizes:

1st prize 頭獎



蘋果手錶 APPLE WATCH

(價值約港幣3,188元 worthy of HKD3,188)

2nd prize 二獎



蘋果無線耳筒 APPLE AIRPODS

(價值約港幣1,288元 worthy of HKD1,288)

3rd prize 三獎



蘋果無線耳筒 APPLE AIRPODS

(價值約港幣1,288元 worthy of HKD1,288)

條件及細則：

- 推廣期為2018年8月6日美國東岸時間凌晨12點至2018年9月2日美國東岸時間晚上11時59分，禮品送完即止。
- 推廣只適用於香港產品目錄或網上購買產品之客戶。
- 自選套裝及總統套裝適用此推廣。
- 此推廣不適用於自動送貨或保障訂單。
- 免費贈品均不可要求更換其他產品及退還產品等值現金。
- 免費贈品將不會計算營業積分(BV)。
- 獎賞乃不相容項目。(即親推10位或以上新會員加入，只能獲贈iPad，不會同時獲得30天計劃。)
- 以上禮品之總價值錢只供參考。
- 如推廣條款有任何更改，愛身健麗均不作另行通知。如有任何爭議，愛身健麗將保留最終決定權。

Terms and Conditions

- Promotion period runs from 6 August, 2018 (12 a.m. ET) through 2 September, 2018 (11:59 p.m. ET), while supplies last.
- Promotion is only available for Customers who purchase products from the Hong Kong catalog or online.
- This promotion applies to purchases of My Pak and existing paks such as the 30 Days System.
- This promotion does not apply to autoship or assurance order.
- Free gifts are non-exchangeable and non-refundable for cash.
- No BV will be given on the free product (30 Days System gift).
- Prizes for the promotions are mutually exclusive. (i.e. If you enroll 10 or more new customers, you will be rewarded an iPad but NOT a 30 Days System at the same time.)
- Prizes values listed are for reference only.
- Promotion rules are subject to change by Isagenix at any time without prior notice. In case of any dispute, Isagenix will reserve the right to make final decision.